
Protokół Nr XLII.2022 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 27 października 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu wszystkich  oświadczył, że na sesji obecnych jest 13 radnych 

(nieobecni radni: Ireneusz Grzesiak i Janina Bryl), co stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy                               

o wprowadzenie do porządku obrad sesji, dodanie do  punktu 9 punkt 9a.            

o treści: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Górzyca na 2022 r. Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy zgłaszają inne propozycje do 

porządku obrad sesji? 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji do porządku obrad sesji i Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne wprowadzenie zmiany zgodnie z wnioskiem 

Wójta Gminy. 

 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie 13 głosami „za” zdecydowali                        

o zmianie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący rady przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XLI sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej 

rady gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.219.,2022 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 29 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet za 

pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

sołtysów Gminy Górzyca. 

9a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gmin y Górzyca  



na 2022 r. Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

10. Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2021/2022. 

11. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym. 

12. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji  i 

zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

14. Wolne wnioski i informacje.  

15. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub  w 

sprawach projektów uchwał. 

16. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XLI sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XLI sesji 

Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XLI.2022 został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność związana była z przygotowania dokumentacji 

w celu zwołania obecnej sesji, ponadto poinformował że odbył spotkania                     

z Wójtem i Sekretarzem Gminy.  

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 



Wójt Gminy Robert Stolarski przedstawił informacje z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Rafał Baran poprosił Wójta Gminy o szczegóły ze spotkania w Laskach 

Lubuskich mieszkańców Laski Lubuskich z Inwestorem. Jakie są odczucia 

mieszkańców i Inwestora w temacie inwestycji i jakie są dalsze plany z tym 

związane. 

Wójt odpowiedział, że obecni na zebraniu Radni: Kazimierz Wontor, Maria 

Syktus i Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka mogą potwierdzić, że 

rozmowy były konstruktywne, w miarę spokojne. Każdy się chciał jak najwięcej 

dowiedzieć na czym ta inwestycja będzie polegała, w jaki sposób może wpłynąć 

na środowisko i na życie mieszkańców. Do wglądu wyłożone było Studium                  

i oczekujemy na ewentualne wnioski i weryfikację społeczną. Wójt powiedział, 

że tak jak rozmawialiśmy kilka miesięcy temu Studium jest pierwszym 

elementem planistycznym, a ostatecznym opracowaniem będzie Miejscowy Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego, który już bardzo mocno będzie 

uszczegóławiał kierunki, w których potencjalnie będzie można postępować. 

Wójt powiedział, że rozmowa była konstruktywna, osobiście sam jest z zebrania 

zadowolony i na pewno odbędą się jeszcze kolejne spotkania z mieszkańcami 

Lasek Lubuskich w tym temacie. 

 

Radna Maria Syktus w komentarzu do wypowiedzi Wójta, dotyczącej spotkania 

mieszkańców Laski Lubuskich z Inwestorem Firmą H2 Energy w kwestii 

wyłożenia studium zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca. 

Powiedziała, że na spotkaniu zabrakło jej radnych. Dodała, że jest to sprawa 

gminy, to jest nasza sprawa i gdybyśmy tego posłuchali i zapoznali się               

z tematem to wiedzielibyśmy więcej. Radna powiedziała, że odniosła wrażenie 

że przedstawiciele firmy Inwestorskiej w dniu wczorajszym byli lepiej 

przygotowani do przedstawienia tematu jak wcześniej radnym. 

Wójt odpowiedział, że to panowie byli lepiej przygotowani jak na pierwszym 

spotkaniu i to jest naturalny proces, ponieważ im więcej szczegółów dochodzi 

już na etapie studium, te szczegóły zostały wyartykułowane i pokazane, dlatego 

na ten moment ich wiedza teraz jest większa jak wcześniej na spotkaniu                          

z radnymi. Wójt powiedział, że zebrania zawsze są otwarte zwłaszcza dla 

radnych, przede wszystkim jest to robione dla mieszkańców miejscowości, 

której inwestycja dotyczy. Radni zawsze są mile widziani i Wójt nie widzi 

żadnych przeciwskazań do ich obecności. Zresztą na zebraniu była obecna radna 

Maria Syktus i radny Kazimierz Wontor oraz Przewodniczący Rady Gminy. 

Wójt dodał, że spotkanie było bardzo konstruktywne i zmierza to w dobrym 

kierunku. 

 

Ad. 6 



Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik, Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu 24 października 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

 

Ww. uchwała Nr XLII.227.2022 została podjęta  13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu . 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady 

gminy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  w dniu  24 października 2022 r.  była pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Cieślak odczytał 

opinię komisji w sprawie petycji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały sprawie ustalenia wysokości diet za pełnienie obowiązków 

sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla sołtysów Gminy Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XLII.228.2022 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Katarzyna Strzelecka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu 24 października 2022 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu. 

 

Ww. uchwała Nr XLII.229.2022 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.219.,2022 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 29 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet za 

pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

sołtysów Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu 24 października 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.219.,2022 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 29 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet za 

pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

sołtysów Gminy Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XLII.230.2022 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 9a 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gmin y Górzyca na 

2022 r. Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad w dniu dzisiejszym i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddaję pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gmin y Górzyca na 

2022 r. Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

 

Ww. uchwała Nr XLII.231.2022 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” / kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 10 

Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2021/2022. 

 

Informację przedstawiła i omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Katarzyna Strzelecka 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu 26 września 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję 

 

Radny Rafał Baran powiedział, że korzystając z obecności na sesji pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czarnowie Marty Lipok chciałby odnieść się 

do informacji dotyczących Szkoły w Czarnowie. Radny powiedział, że zarówno 

Dyrektor Szkoły w Czarnowie wraz z jej pracownikami wykonali kawał dobrej 

roboty, chodzi o zbiórkę pieniędzy oraz sposób ich wydatkowania na potrzeby               

i wyposażenie szkoły. Radny powiedział, że jako mieszkańca miejscowości 

Czarnów bardzo cieszą takie działania. Być może w Górzycy i Żabicach 

również były takie inicjatywy, ale w sprawozdaniu nie było takich informacji          

i dlatego odnosi się tylko do Szkoły w Czarnowie. Radny przekazał gratulacje. 

 

Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie Informacji Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

 

Ww. informacja została przyjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                   

i 0 głosów „wstrzymujących” /informacja tanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 11 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie gminnym. 

 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść obu informacji o oświadczeniach 

majątkowych/ informacje stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy  odczytał interpelację radnego Rafała Baran 

dotyczącą oświetlenia na ulicy Kolejowej w Czarnowie /kopia interpelacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał odpowiedź na zapytanie radnego Rafała 

Baran złożone na sesji w miesiącu wrzesień/ kopia odpowiedzi stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. 15 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak sprawozdań. 

 

Ad. 16 

Zakończenie obrad XLII sesji Rady Gminy. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy i brak 

dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  XLII sesji Rady 

Gminy /godz. 14
06

.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Insp. ds. samorządowych Grażyna Markowska. 
 


